
Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 4. november 2020 kl. 17:00 – 19:45  

Kl. Punkter på dagsorden 

v. 

O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

17:00 Elevrådet O Velkommen til Nikson og August, der er henholdsvis 

næstformand og formand i elevrådet. 

Der blev afholdt møde i sidste uge hvor der blev drøftet 

årsprojekter. Nogle af disse er aflyst pga. corona, men 

der arbejdes på alternativer: Udlevering af reflekser, 

nisseløb, affaldsindsamling, kåring af den flotteste dør 

m.m. 

Der er forslag om at lave sandbanen om til en bane med 

fast underlag.  

17:10 Høring – Forslag til ændring 

af skoledistrikter v. Jacob 

D/B Se bilag 

-Distriktet betyder at børnene ikke skal krydse 

Løvbakkevej, hvilket giver sikker skolevej for børnene. 

-Inddragelsen af de nye byggegrunde i skoledistriktet 

virker meningsfuldt idet grundene ligger tæt på skolen. 

-Udvidelsen af skolen vil give gode muligheder i de 

kommende år, da der i en periode vil være ekstra lokaler 

til rådighed. I øjeblikket oplever vi nogen pres på 

lokalerne.  

Skolebestyrelsen bakker op om ændringen af 

skoledistriktet. Kurt og Jacob formulerer et svar til 

forvaltningen, som rundsendes til bestyrelsen.  

17:40 Spisning   

18:10 Genbesøge vores arbejde fra 
fælles møde 3-skole 
samarbejdet 

 

(herunder opfølgning på 

punkt fra sidste møde vedr. 

overgang fra lektiefri hos os 

til lektier i 7. klasse) 

D/B Bilag 
Besøg de 4 temaer: 
4. Fastholde 3. og 4. årg. sfo 
1. Overgange 
3. Fælles historie 
2. Skolestart 
  
Fokus på "Fremadrettede muligheder" 
Hvis vi skal arbejde videre med disse muligheder, hvilke 
prioriterer vi (1-2-3)? 
Vores prioriteringer sender vi til Maria Mohr Holst (HR) 
Disse prioriteringer indgår i arbejdet 23.02.21 i Gullestrup, 
hvor vi laver handleplaner m.m. 

18:40 Fremlægge 

fællesskabsstrategien v. Kurt 

og Anita 

O/D Bilag 

Indsatsen omkring ordblindhed fremlægges på et af de 

næste bestyrelsesmøder. 

Bestyrelsen præsenteres løbende for de forskellige tiltag 

i forbindelse med at de skal iværksættes.  

19:00 Status på SFO v. Morten O/D Info: 

147 børn i sfo 1 (0.-2.kl.), 55 børn i sfo 2 (3.-4.kl.) 

jf. Pasningsprocent pr. 1/9-2019: sfo 1 (0.-2.kl.) 
98,28%; sfo 2 54,5%. Vi lå sidste år meget højt ift. 
Kommunens gennemsnit og i år vil procenten ligge lidt 
højere.   



Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d. 4. november 2020 kl. 17:00 – 19:45  

 
Vi har ansat Claus Strandby på 2. årgang.  
d. 30/11 siger vi farvel til Tonje, der slutter praktik og d. 
1/12 siger vi velkommen til Anna, der overtager pladsen 
på 0. årgang. 
 
Hverdag: 
Den klasseopdelte ugestruktur fortsætter. På nogle 
årgange bytter personalet jævnligt klasser for fortsat at 
have føling med alle børnene på årgangen og bevare 
relationerne mellem børn og voksne. 
Vi glæder os til igen at kunne være sammen på tværs af 
årgangen – og årgangene. At være opdelt har 
konsekvenser for både ressourcer og aktiviteter – og gør 
os sårbare ifm. Sygdom og andet fravær i 
personalegruppen. Personalet gør et stort stykke 
arbejde med fortsat at finde på nye aktivitetstilbud og få 
gennemført ture ud af huset. Vi benytter legepladser og 
natur i nærområdet og 2. årgang har været i 
svømmehallen af flere omgange.  
 
I november afholdes der skolehjemsamtaler i 1. b og 2.a 
og b. I den forbindelse tilbyder vi en forældresamtale i 
sfo’en, hvilket 90% af forældrene har takket ja til.   
 
3.-4. klasse har taget deres nye klublokale i brug og der 
er gang i masser af kreative syslerier og indretning af 
rummet i samarbejde med pedellerne.  
 

- Aktiviteter i kalenderen.  
- Reklame for de gode indmeldelsestal. 

19:15 Budgetopfølgning budget 

2020 skole / SFO) v. Kurt 

og Morten 

O/B Bilag udleveres på mødet.  

 

 

19:25 Nyt fra:  

For- og næstformanden 

Personalerep. 

SFO 

Skole 

O - Skolemad. Punktet sættes på fælles bestyrelsesmøde i 

december. Mette orienteres inden mødet om hvad 

henvendelserne omhandler. (Glemt mad, skal maden være 

portionsanrettet? Mindre eksperimenterende mad – mere 

’børnevenlig’) 

 

19:35 Evt.  

 

 -Læringspunkter fra coronatiden (TK) 

- Skolefoto sættes på dagsordenen til næste 

bestyrelsesmøde (Lau) 

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Kurt Johannesen 
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Mødekalender for Skolebestyrelsen Tjørring Skole 2020-2021  

 

Dato: Punkter til dagsorden: Gæster: 

On. 04.11.20 

kl. 17-19:45 

Læringspunkter fra Corona-tiden 

 

-Systematiseret gennemgang af principper, sættes som fast punkt på 

dagsordenen. 

 

Ti. 08.12.19 

kl. 17-19:45 

1.del fælles med bestyrelsen for Børnehuset Stjernen 

Punkter til fælles bestyrelsesmøde: 

• Henvendelse til Hg. Kommune vedrørende 
overskudsjord fra udgravning af Holind sø (frem mod 
2024). Etablering af jordvold mod vest. Evt. 
mountainbike eller BMX bane  

  
• Vi skal lave opfølgning af cykelstien rundt om 

skolen, da børn fra Gullestrup og andre bruger 

vores skolegård som gennemkørsel. 

 

Fælles spisning 

  

To. 28.01.21 

kl. 17-19:45 

Budget 2021 (vedtagelse af budgetfordeling) 

 

 

23. februar 

18-21 

fælles skolebestyrelsesmøde 3-skole samarbejdet 

på Gullestrup skole 

Spisning kl. 18:00 

 

On. 03.03.21 

kl. 17-19:45 

Timefordelingsplan 

 

 

Ma. 19.04.21 

kl. 17-19:45 

  

April 2021 Evt. ansættelser  

Ti. 04.05.21 

kl. 17-19:45 

  

On. 09.06.21 

kl. 17-19:45 

1.del fælles med bestyrelsen for Børnehuset Stjernen 

Bestyrelsesrepræsentation til årgangene og deltagelse i næste 

skoleårs forældremøder 

Årsplan for bestyrelsesarbejdet for skoleåret 2021-2022 

Fælles spisning 

 

Faste punkter: 

• Budgetopfølgning (SFO, Skole) 

• Nyt fra …(formanden/næstformanden, personalerepræsentanterne, SFO, Skole) 


